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Reservation 
Kommunstyrelsen  
§ 79 Beslut om upphandling av ny gång och cykelbana utmed Fornuddsvägen  

I november 2021 fa/ade Kommunfullmäk6ge beslut om e/ investeringsprogram. I  
programmet fanns flera investeringar som vi moderater inte stod bakom och yrkade  
avslag på dessa. En av dessa var cykelplanen. 

I hög takt har vi färdigställt nya cykelbanor och låneskulden ökar. Kommunen har stora  
investeringsbehov och vi måste prioritera, kärnverksamheterna såsom skola, äldre och  
omsorg måste all6d komma i första hand. 

Anki Svensson (M)                
Opposi6onsråd      
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